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1. Goedkeuring verslag 13 april 2016. 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

2. Uitgebreide toelichtingen, zoals bepaald in artikel 53 van het decreet van 6 juli 

2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, door bestuurders van de 

stad in de intergemeentelijke verenigingen door de volgende afgevaardigden. 

 

1) Toelichting door mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging IGEMO en de uitoefening van haar 

mandaat.  

Mevrouw Greet Geypen geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). 

De toename van het personeelsbestand met 3 medewerkers, na een daling in het begin 

van de legislatuur, wijst erop dat het herstel ingezet is. 

De dienstverlening situeert zich in 5 grote domeinen: basisdienstverlening / dienstverlening 

inzake milieu, natuur & duurzame ontwikkeling / dienstverlening inzake 

gebiedsontwikkeling / dienstverlening op het vlak van woon- en huisvestingsbeleid / 

dienstverlening inzake welzijn en veiligheid op het werk. 

Op het vlak van regiowerking probeert Igemo een centrale rol te spelen. Dit is belangrijk 

met het oog op de toekomst en belangrijk voor Mechelen als grootste partner. 

De jaarrekening 2015 (bv. het eigen vermogen van 7,3 miljoen euro) wijst op een gezonde 

financiële situatie. 

 

Vraag M. Kucam: Wordt met alternatieve woonvormen ook het principe van cohousing 

bedoeld? 

Antwoord: Inderdaad. De stad Mechelen staat ook open voor dergelijke alternatieve 

woonvormen. Maar dit is niet altijd eenvoudig te realiseren in een stedelijke omgeving.

 

2) Toelichting door mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging EANDIS ASSETS (voorheen IVERLEK) 

en de uitoefening van haar mandaat. 

Mevrouw Greet Geypen geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). 

De energiemarkt is volop in beweging en 2015 is dan ook een bewogen jaar geweest voor 

Iverlek. Samen met 6 andere distributienetbeheerders (DNB’s) is Iverlek gefusioneerd tot 

Eandis Assets. Voorlopig blijven de distributienettarieven behouden per geografisch gebied 

(ex-DNB). Dit is een politiek een moeilijk verhaal omwille van de grote regionale 



verschillen. Een eventuele gelijktrekking van de tarieven zou voor ex-DNB Iverlek een 

status-quo betekenen. 

Om toekomstige activiteiten te kunnen financieren zou een privé-partner aangetrokken 

moeten worden. Verwacht wordt dat dit in de loop van 2016 zal gebeuren. 

De netbetrouwbaarheid voor 2015 is uitstekend en het beste resultaat ooit. Ook in 

vergelijking met andere Europese landen is het resultaat prima. 

Verder worden er initiatieven genomen om de hinder als gevolg van nutswerken tot een 

minimum te beperken. Dit blijft een aandachtspunt. 

 

3) Toelichting door de heer Koen Anciaux, afgevaardigde van de stad, over het beleid 

van de intergemeentelijke vereniging FINILEK en de uitoefening van zijn 

mandaat. In zijn afwezigheid wordt de toelichting verstrekt door mevrouw Greet 

Geypen. 

Mevrouw Greet Geypen geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). 

Finilek is een financieringsintercommunale en de nota gaat dieper in op de strategische 

participaties: 

- Publigas (aardgas – participatie in Fluxys): Er is een discussie aan de gang of het tot de 

kerntaken van de gemeenten behoort om deel uit maken van dergelijke participatie. 

Anderzijds is er het uitstekende rendement van 40% op deze participatie. 

- Publi-T (elektriciteit – participatie in Elia): Belangrijk is dat als gevolg van diverse 

investeringen de bevoorrading van België inzake elektriciteit verzekerd wordt. Het 

rendement van deze participatie bedraagt 7,6%). 

 

4) Toelichting door de heer Walter Schroons over het beleid van de 

intergemeentelijke vereniging CIPAL en de uitoefening van zijn mandaat.  

De heer Walter Schroons geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). 

Omwille van de snel veranderende omgeving heeft de raad van bestuur van de 

dienstverlenende vereniging (dv) Cipal een aantal strategische keuze gemaakt in 2015. 

Doel is zich minder als een technische IT-provider te profileren en meer als een begeleider 

van de vennoten (gemeenten) inzake e-government en de bijhorende organisatorische 

veranderingsprocessen. Cipal dv wenst zich voortaan te positioneren als een echte 

‘intercommunale’, die samenwerking tussen de lokale besturen nastreeft. 

Dat de strategische herpositionering de juiste keuze is, bewijst het feit dat in 2015 voor het 

eerst sedert vele jaren een positief bedrijfsresultaat van 1,4 miljoen euro gerealiseerd is. 

 

5) Toelichting door mevrouw  Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, over 

het beleid van de intergemeentelijke vereniging PONTES en de uitoefening van 

haar mandaat.  

Mevrouw Katleen Den Roover geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter 

zitting uitgedeeld). 

Uit de statistieken blijkt dat het crematorium in Wilrijk het grootste is van het land en dat 

het crematorium van Turnhout tot de kleinere van het land behoort. Het aantal crematies 

blijft stijgen, terwijl het aantal plechtigheden en koffietafels stabiel blijft. 

Het resultaat over het boekjaar 2015 bedraagt 0,5 miljoen euro, terwijl voor 2016 een 

begroting in evenwicht wordt voorzien. 

Er loopt een pilootproject binnen Pontes voor het digitaal doorgeven van overlijdens. 

 

Vraag C. François: Is er ooit de vraag geweest van de stad Mechelen aan Pontes voor de 

bouw van een crematorium? 

Antwoord: Nee, maar er is wel overleg geweest voor de mogelijke uitbating van het 

funerarium. Deze gesprekken hebben echter niet tot concrete resultaten geleid. 

 

6) Toelichting door mevrouw Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, over 

het beleid van de intergemeentelijke vereniging PIDPA en de uitoefening van haar 

mandaat.  

Mevrouw Katleen Den Roover geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter 

zitting uitgedeeld). 

De omzet uit de activiteit drinkwater is in 2015 gestegen met 4%, als gevolg van het 

toegenomen verbruik (dankzij een goede zomer) en de licht verhoogde tarieven. Toch bleef 

het tarief van Pidpa het laagste van alle Vlaamse drinkwaterbedrijven. 



Als gevolg van Vlaamse wetgeving heeft Pidpa vanaf 1 januari 2016 een nieuwe 

tariefstructuur opgelegd. 

Een aantal investeringen moeten ervoor zorgen dat de watervoorziening ook op 

piekmomenten gegarandeerd blijft. 

 

Vraag P. Verbeeck: Waarom mag een voedselvergruizer in ons land wel verkocht maar niet 

gebruikt worden? 

Antwoord: Dit valt buiten de scoop van deze commissievergadering. 

 

7) Toelichting door mevrouw Rita Van den Bossche, afgevaardigde van de stad, over 

het beleid van de intergemeentelijke vereniging IVAREM en de uitoefening van 

haar mandaat. 

Mevrouw Rita Van den Bossche geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter 

zitting uitgedeeld) en vermeldt daarnaast de volgende punten: 

 Voor Ivarem loopt ook de vraag tot ruling om niet onderworpen te worden aan de 

vennootschapsbelasting. Dit is echter niet zo eenvoudig te bekomen omwille van het 

feit dat ook bedrijfsafval verwerkt wordt. Daarom werd beslist om kostendekkend te 

werken en geen winst meer te maken. 

 In tegenstelling tot andere intercommunales stijgen de prijzen bij Ivarem niet. De 

redenen hiervoor zijn dat er geen winst gemaakt wordt en dat als gevolg van de 

voorbehandeling in de installatie van Geel er minder restafval dient verbrand te 

worden, waardoor de milieuheffing lager ligt. 

 Belangrijk voor 2016 is dat er in Mechelen iets dient te gebeuren inzake het 

restafval. Met 12 kg restafval per persoon zicht Mechelen duidelijk boven het 

gemiddelde. 

 In Mechelen start volgende maand een proefproject inzake GFT-ophaling in de 

omgeving van het Groot Begijnhof. 

 Ivarem start samen met OVAM een proefproject om asbest aan de buitenkant van 

de huizen te laten verwijderen door een gespecialiseerde firma. 

 

Vraag van P. Verbeeck: Wordt eraan gedacht om Diftar in Mechelen in te voeren? 

Antwoord: In elke gemeente waar Diftar wordt ingevoerd, daalt het restafval. Maar dit 

systeem invoeren in een stad is heel moeilijk. In de steden is hiertegen bovendien veel 

weerstand. 

 

 

 

 Verslaggever: Johan Polleunis 

 

 

 

 


